
 
ГРОМАДСЬКА РАДА 

ПРИ ВИКОНАВЧОМУ ОРГАНІ КИЇВСЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ 

(КИЇВСЬКІЙ МІСЬКІЙ ДЕРЖАВНІЙ АДМІНІСТРАЦІЇ) 

 

ПРОТОКОЛ № 8 

засідання Громадської ради  

при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) 

 

м. Київ, вул. Хрещатик, 36  

каб. 514                                               18 листопада 2022 року 

 

Загальна кількість членів Громадської ради – 35 осіб. 

Присутні члени Громадської ради:  18 осіб (реєстр додається). 

Запрошені:  

• представник Київської міської військової адміністрації, полковник 

Островершко С.В. 

• заступника директора Департаменту соціальної політики виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) Ріяко Л.М. 

• журналіст друкованого інформаційного засобу «Дарниця Live» Савичев 

А. 

• головний спеціаліст відділу внутрішньої політики та взаємодії з 

інститутами громадянського суспільства Департаменту суспільних 

комунікацій виконавчого органу Київської міської ради (Київської 

міської державної адміністрації) Селюк І.М. 

• представник Департаменту охорони здоров’я Сусєкова С.М. 

• Експерт Асоціації фахівців Романенко О.А. 

• журналіст видання «Вечірній Київ» Бірюкова І. 

• представник Ритуальної служби СКП "Спецкомбінат ПКПО" Чехоєва 

Н.М. 

• представник Ритуальної служби СКП "Спецкомбінат ПКПО" Курбет 

А.І. 

 

 

 

Засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) відкриває голова 

Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) Кривошея Геннадій Григорович. Він 

проінформував присутніх, що зареєстровано 18 членів Громадської ради із 



35. Таким чином, засідання Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

правомочне. Кривошея Геннадій Григорович запропонував розпочати 

засідання. 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який повідомив, що відповідно до Регламенту 

Громадської ради за 2 дні до засідання опублікований наступний проєкт 

порядку денного засідання Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації): 

 

1. Щодо збільшення на 2023 рік суми щомісячної адресної матеріальної 

допомоги, яка щомісячно сплачується дітям-сиротам та окремим 

категоріям людей з інвалідністю згідно розпорядження, за рахунок 

міської цільової програми «Турбота. Назустріч киянам» (Доповідає 

Петровський В.Б., представник Департаменту соціальної політики). 

2. Про фінансову підтримку міських громадських організацій людей з 

інвалідністю на 2022 – 2023 фінансовий рік. (Доповідає Петровський 

В.Б., представник Департаменту соціальної політики, Департаменту 

охорони здоров’я). 

3. Про посилення відповідальності та контролю за розповсюдженням 

наркотичних речовин в місті Києві. (Доповідає Забранський А.В., 

представник Київської міської військової адміністрації) 

4. Про антикорупційну програму виконавчого органу Київської міської 

ради Київської міської державної адміністрації. (Доповідає Кривошея 

Г.Г., представник Київської міської військової адміністрації). 

5. Щодо надання не повної відповіді від Ритуальної служби СКП 

"Спецкомбінат ПКПО" на звернення Громадської ради при КМДА 

«щодо виконавців послуг, з якими укладені договори про надання  

ритуальних послуг, станом на 14.09.2022р.» (Доповідає Лазуренко 

М.О., представник Київської міської військової адміністрації, 

представник Ритуальної служби СКП "Спецкомбінат ПКПО"). 

6. Про результати виїзного засідання робочої групи Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) з приводу порушення вимог санітарного 

законодавства ДЗ «Український спеціалізований диспансер 

радіаційного захисту населення МО3 України» (Доповідає Кривошея 

Г.Г.) 

7. Про звернення до Київської міської влади щодо звіту про технічний 

стан захисних споруд цивільного захисту населення в місті Києві. 

(Доповідає Кривошея Г.Г.) 

8. Різне. 

 

Виступили:  

Кривошея Г.Г, який проінформував, що від членів Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) надійшли пропозиції щодо наповнення порядку денного 



додатковими важливими для міста питаннями та запропонував затвердити 

наступний порядок денний:  

 

 

1. Про розгляд заяви члена Громадської ради Віровцева В.Ю. щодо 

виключення його зі складу Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

2. Щодо збільшення на 2023 рік суми щомісячної адресної матеріальної 

допомоги, яка щомісячно сплачується дітям-сиротам та окремим 

категоріям людей з інвалідністю згідно розпорядження, за рахунок 

міської цільової програми «Турбота. Назустріч киянам» (Доповідає 

Петровський В.Б., представник Департаменту соціальної політики). 

3. Про фінансову підтримку міських громадських організацій людей з 

інвалідністю на 2022 – 2023 фінансовий рік. (Доповідає Петровський 

В.Б., представник Департаменту соціальної політики, Департаменту 

охорони здоров’я). 

4. Про посилення відповідальності та контролю за розповсюдженням 

наркотичних речовин в місті Києві. (Доповідає Забранський А.В., 

представник Київської міської військової адміністрації) 

5. Про антикорупційну програму виконавчого органу Київської міської 

ради Київської міської державної адміністрації. (Доповідає Кривошея 

Г.Г., представник Київської міської військової адміністрації). 

6. Щодо надання не повної відповіді від Ритуальної служби СКП 

"Спецкомбінат ПКПО" на звернення Громадської ради при КМДА 

«щодо виконавців послуг, з якими укладені договори про надання  

ритуальних послуг, станом на 14.09.2022р.» (Доповідає Лазуренко 

М.О., представник Київської міської військової адміністрації, 

представник Ритуальної служби СКП "Спецкомбінат ПКПО"). 

7. Про результати виїзного засідання робочої групи Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) з приводу порушення вимог санітарного 

законодавства ДЗ «Український спеціалізований диспансер 

радіаційного захисту населення МО3 України» (Доповідає Кривошея 

Г.Г.) 

8. Про звернення до Київської міської влади щодо звіту про технічний 

стан захисних споруд цивільного захисту населення в місті Києві. 

(Доповідає Кривошея Г.Г.) 

9. Різне. 

9.1. Про розгляд звернення народного депутата України Мар’яни 

Безуглої щодо збереження озелененої території на вулиці 

Героїв Дніпра, 37А  

9.2. Про зловживання владними повноваженнями відповідальними 

посадовими особами Департаменту земельних ресурсів 

Виконавчого органу Київської міської ради (КМДА), які 

полягають у неоднаковому застосуванні норм закону по 

відношенню до адвоката Калька Дмитра Олексійовича. 



9.3. Про забезпечення гарантій пільгового проїзду в міському й 

приміському транспорті міста Києва, в тому числі – 

маршрутках та забезпечення відвідування пільговими 

категоріями киян муніципальних закладів культури. 

9.4. Про звернення ГО «ДІМ» стосовно законності і доцільності 

забудови та нецільового використання земельної ділянки, яка 

знаходиться за адресою: вул. Олегівська, 36. 

9.5. Про проект Закону про правовий режим майна загальносоюзних 

громадських об'єднань (організацій) колишнього Союзу РСР. 

ВИРІШИЛИ:  

Затвердити наступний порядок денний засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації): 

1. Про  заяву члена Громадської ради Віровцева В.Ю. щодо виключення 

його зі складу Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

2. Щодо збільшення на 2023 рік суми щомісячної адресної матеріальної 

допомоги, яка щомісячно сплачується дітям-сиротам та окремим 

категоріям людей з інвалідністю згідно розпорядження, за рахунок 

міської цільової програми «Турбота. Назустріч киянам» (Доповідає 

Петровський В.Б., представник Департаменту соціальної політики). 

3. Про фінансову підтримку міських громадських організацій людей з 

інвалідністю на 2022 – 2023 фінансовий рік. (Доповідає Петровський 

В.Б., представник Департаменту соціальної політики, Департаменту 

охорони здоров’я). 

4. Про посилення відповідальності та контролю за розповсюдженням 

наркотичних речовин в місті Києві. (Доповідає Забранський А.В., 

представник Київської міської військової адміністрації) 

5. Про антикорупційну програму виконавчого органу Київської міської 

ради Київської міської державної адміністрації. (Доповідає Кривошея 

Г.Г., представник Київської міської військової адміністрації). 

6. Щодо надання не повної відповіді від Ритуальної служби СКП 

"Спецкомбінат ПКПО" на звернення Громадської ради при КМДА 

«Щодо виконавців послуг, з якими укладені договори про надання  

ритуальних послуг, станом на 14.09.2022р.» (Доповідає Лазуренко 

М.О., представник Київської міської військової адміністрації, 

представник Ритуальної служби СКП "Спецкомбінат ПКПО"). 

7. Про результати виїзного засідання робочої групи Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) з приводу порушення вимог санітарного 

законодавства ДЗ «Український спеціалізований диспансер 

радіаційного захисту населення МО3 України» (Доповідає Кривошея 

Г.Г.) 

8. Про звернення до Київської міської влади щодо звіту про технічний 

стан захисних споруд цивільного захисту населення в місті Києві. 

(Доповідає Кривошея Г.Г.) 



9. Різне. 

9.1. Про звернення народного депутата України Мар’яни Безуглої щодо 

збереження озелененої території на вулиці Героїв Дніпра, 37А  

9.2. Про зловживання владними повноваженнями відповідальними 

посадовими особами Департаменту земельних ресурсів виконавчого 

органу Київської міської ради (КМДА), які полягають у неоднаковому 

застосуванні норм закону по відношенню до адвоката Калька Дмитра 

Олексійовича. 

9.3. Про забезпечення гарантій пільгового проїзду в міському й 

приміському транспорті міста Києва, в тому числі – маршрутках та 

забезпечення відвідування пільговими категоріями киян 

муніципальних закладів культури. 

9.4. Про звернення ГО «ДІМ» відносно законності і доцільності забудови, 

та нецільового використання земельної ділянки, яка знаходиться за 

адресою: вул. Олегівська, 36. 

9.5. Про проект Закону України про правовий режим майна 

загальносоюзних громадських об'єднань (організацій) колишнього 

Союзу РСР». 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Перше питання порядку денного: 

 «Про заяву члена Громадської ради Віровцева В.Ю. щодо виключення його 

зі складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) 

 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який запропонував підтримати заяву члена 

Громадської ради Віровцева В.Ю. та проінформував членів Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) щодо необхідності прийняття рішення про включення до 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації), відповідно до результатів 

рейтингового голосування на установчих зборах щодо формування нового 

складу Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації), представника громадської 

організації «Міжнародна спеціальна антикорупційна колегія» Саранова 

Сергія Георгійовича. 

ВИРІШИЛИ: 

1. Підтримати заяву члена Громадської ради Віровцева В.Ю. щодо 

виключення його зі складу Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

2. Відповідно до результатів рейтингового голосування на установчих 

зборах щодо формування нового складу Громадської ради при 



виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) включити до складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) представника громадської організації 

«Міжнародна спеціальна антикорупційна колегія» Саранова Сергія 

Георгійовича. 

3. Рекомендувати виконавчому органу Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації) унести зміни до розпорядження 

виконавчого органу Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) від 02 листопада 2021 року № 2243 «Про 

затвердження складу Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації)». 

4. Направити протокол позачергового засідання Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київської міської 

державної адміністрації) від 18 листопада 2022 року до виконавчого 

органу Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) для підготовки розпорядження виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) про 

внесення змін до персонального складу Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації). 
 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Друге питання порядку денного:  

«Щодо збільшення на 2023 рік суми щомісячної адресної матеріальної 

допомоги, яка щомісячно сплачується дітям-сиротам та окремим категоріям 

людей з інвалідністю згідно розпорядження, за рахунок міської цільової 

програми «Турбота. Назустріч киянам»  

 

Слухали: Петровського В.Б., який проінформував, що Стаття 34 Закону 

України «Про місцеве самоврядування» дає можливість місцевим органам 

влади створювати програми по фінансовій підтримці власних мешканців. 

Спираючись на цю статтю, в місті Києві розроблена і протягом багатьох 

років працює програма «Турбота. Назустріч киянам». Остання програма 

ухвалена на 2022-2024 роки на підставі здійснюється фінансова підтримка 

дітей-сиріт та окремих категорій людей з інвалідністю. На підставі цієї 

програми щорічно приймається розпорядження, де затверджується сума. В 

2019 році -20713 людей, в 2020 році – 27253 осіб профінансовано за 

програмою, в 2021 році – 23600 осіб. Точних даних по кількості людей з 

інвалідністю в місті Києві станом на 01 січня 2022 року немає, як і по 

кількості дітей-сиріт, які отримують допомогу по згаданій статті програми 

«Турбота. Назустріч киянам». Останні наявні дані щодо кількості людей з 



інвалідністю 1 групи в нашому місті відносяться до 2019 року – 13 620 осіб, 

по дітям-інвалідам відсутні дані.  

      Можливо, приблизні дані має Департамент соціального захисту населення 

КМДА, але вони не доступні широкому загалу. Відповідно до програми 2022-

2024 на 2022 -119 278,0 тис. грн, на 2023 – 121 188,8 тис. грн, на 2024 – 

122 813,8 тис. грн. Даних по кількості одержувачів не надається. В 2022 році 

згадані категорії населення нашого міста отримували виплати згідно Рішення 

КМДА № 205 «Про надання щомісячної адресної соціальної матеріальної 

допомоги дітям-сиротам та окремим категоріям осіб з інвалідністю у 2022 

році», затвердженого 27 січня 2022 року, ще до початку повномасштабного 

вторгнення в Україну.   

        В зв’язку з тим, що внаслідок російської агресії економічна ситуація 

різко погіршилася і люди з інвалідністю та діти-сироти, які і так знаходилися 

за межею виживання, взагалі опинилися в катастрофічному становищі. 

Громадська рада, як представник громадянського суспільства в місті Києві, 

не може не реагувати на ситуацію, що склалася з незахищеними верствами 

населення міста, і звертається до Київської міської ради з проханням 

тимчасово втрутитися в ситуацію, що склалася, і внести зміни до Рішення 

КМДА № 205, яке розробляється на підставі програми «Турбота», а саме 

збільшити витрати на ці категорії населення міста  Києва, виплати за 

відомість тип 16, збільшивши витрати за цією програмою до 3 тисяч гривень 

на 1 особу, яка підпадає під виплати за цією статтею витрат: діти-сироти і 

окремі категорії людей з інвалідністю 1 групи, без диференціації категорії.  

Відповідно – 4 квартал 2022 року – 89 458,6 тис. грн;  2023 рік – 363 566,4 

тис. грн, 2024 рік – 368 441,4 тис. грн, передбачивши можливість 

коригування цих сум до 20% з урахуванням подальшого росту рівня інфляції 

в країні. До розробки остаточного варіанту змін до положення мають бути 

залучені представники Громадської ради при КМДА, зокрема – Комітет з 

питань охорони здоров’я та соціального захисту, внутрішньо переміщених 

осіб та учасників бойових дій Громадської ради при КМДА. 

  

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Лисенко О.П., 

заступник директора Департаменту соціальної політики виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) Ріяко Л.М. 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував: 

1. Ініціювати внесення змін до Рішення КМДА № 205 Про надання 

щомісячної адресної соціальної матеріальної допомоги дітям-сиротам 

та окремим категоріям осіб з інвалідністю у 2022 році», затвердженого 

27 січня 2022 року.  

2. Залучити Громадську раду при КМДА, зокрема -  Комітет з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту, внутрішньо переміщених осіб 

та учасників бойових дій Громадської ради при КМДА, до розробки 

остаточного варіанту змін до Рішення КМДА № 205 Про надання 



щомісячної адресної соціальної матеріальної допомоги дітям-сиротам 

та окремим категоріям осіб з інвалідністю у 2022 році», затвердженого 

27 січня 2022 року, розробленого на підставі програми «Турбота. 

Назустріч киянам».  

3. Звернутися до Постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту з пропозицією підтримати 

пропозицію ГР щодо внесення змін Рішення КМДА № 205 Про 

надання щомісячної адресної соціальної матеріальної допомоги дітям-

сиротам та окремим категоріям осіб з інвалідністю у 2022 році», 

затвердженого 27 січня 2022 року, розробленого на підставі програми 

«Турбота. Назустріч киянам» 

 

 

 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Ініціювати внесення змін до Рішення КМДА № 205 Про надання 

щомісячної адресної соціальної матеріальної допомоги дітям-сиротам 

та окремим категоріям осіб з інвалідністю у 2022 році», затвердженого 

27 січня 2022 року.  

2. Залучити Громадську раду при КМДА, зокрема -  Комітет з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту, внутрішньо переміщених осіб 

та учасників бойових дій Громадської ради при КМДА, до розробки 

остаточного варіанту змін до Рішення КМДА № 205 Про надання 

щомісячної адресної соціальної матеріальної допомоги дітям-сиротам 

та окремим категоріям осіб з інвалідністю у 2022 році», затвердженого 

27 січня 2022 року, розробленого на підставі програми «Турбота. 

Назустріч киянам».  

3. Звернутися до Постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту з пропозицією підтримати 

пропозицію ГР щодо внесення змін Рішення КМДА № 205 Про 

надання щомісячної адресної соціальної матеріальної допомоги дітям-

сиротам та окремим категоріям осіб з інвалідністю у 2022 році», 

затвердженого 27 січня 2022 року, розробленого на підставі програми 

«Турбота. Назустріч киянам» 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Третє питання порядку денного::  

«Про фінансову підтримку міських громадських організацій людей з 

інвалідністю на 2022 – 2023 фінансовий рік» 

 



Слухали: Петровського В.Б., який проінформував, що російська агресія в 

Україні не лише стала загрозою для суверенітету й територіальної цілісності 

нашої держави, не лише принесла матеріальні збитки та моральні страждання 

її громадянам в цілому, не лише нанесла нищівний удар по економіці країни, 

але й спричинила непоправну шкоду діяльності громадянського суспільства в 

Україні, що є одним з ключових індикаторів формування й функціонування 

цивілізованої, демократичної держави. Одні представники громадянського 

суспільства призупинили свою діяльність через неможливість проведення її 

як такої, другі - через вимушений від’їзд за кордон, треті – внаслідок 

неможливості налагодження нормальної, ефективної, плідної роботи. 

Найбільш постраждалими в цій ситуації виявилися громадські організації 

людей з інвалідністю, які і в мирний час мали низку об’єктивних та 

суб’єктивних труднощів в організації і здійсненні своєї діяльності. І в значній 

мірі залежали від підтримки центральної та місцевої влади України. В 

останні роки (починаючи з 2019 року) така підтримка ГО людей з 

інвалідністю здійснювалася на конкурсних засадах.  

      Отже, в ситуації, що склалася, для збереження хоча б тих організацій, які 

ще не знищені остаточно, необхідно відновити надання фінансової 

підтримки, в даному випадку – з місцевого бюджету. Оскільки їх підтримку 

на конкурсних засадах на сьогодні відновити неможливо, бо це залежить від 

рішення центральних органів влади, єдиним виходом з цього становища 

Громадська рада при КМДА бачить тимчасове (до завершення війни в 

Україні) відновлення за рахунок коштів місцевого бюджету фінансової 

підтримки. Єдиною програмою, яка працює на підставі статті № 34 ЗУ «Про 

місцеве самоврядування» та фінансується з міського бюджету, з соціальних 

питань, є програма «Турбота. Назустріч киянам». 

 Громадська рада виступає з ініціативою внести зміни до програми «Турбота. 

Назустріч киянам», завдання № 1 «Підвищення ефективності системи 

надання соціальної допомоги», після пункту 27, змінивши подальшу 

нумерацію, з формулюванням «Фінансова підтримка діючих міських 

громадських організацій людей з інвалідністю» і здійснювати фінансову 

підтримку діючих міських громадських організацій людей з інвалідністю на 

підставі цієї програми. З метою максимального заощадження коштів 

бюджету міста, і в той же час з метою хоча б мінімального, але охоплення 

увагою осіб з інвалідністю в місті Києві, надавати підтримку діючим, 

офіційно зареєстрованим на дату затвердження сесією Київради цієї 

пропозиції, міським громадським організаціям людей з інвалідністю.  

Нагальною необхідністю є також відшкодування комунальних витрат на 

оренду приміщень, в яких ГОІ здійснюють свою статутну діяльність, яке 

щорічно здійснювалося (надавалося їм) з коштів міського бюджету. Сума 

коштів на відшкодування за цей рік потребує додаткового обчислення та має 

бути додана до розрахунку для фінансової підтримки, яка має право бути 

використана на відшкодування комунальних платежів або інших витрат, вже 

здійснених на діяльність міських громадських організацій людей з 

інвалідністю. 

 



В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Лисенко О.П., 

заступника директора Департаменту соціальної політики виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) Ріяко 

Л.М., Потабенко І.В. 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував: 

 

1. Внести зміни до Програми «Турбота. Назустріч киянам» з метою: 

-  надання фінансової підтримки (оплата праці, господарські витрати) 

Відшкодування витрат на оренду приміщень, в яких ГОІ 

здійснюють свою статутну діяльність 

діючим міським громадським організаціям людей з інвалідністю, 

зареєстрованим як юридичні особи в місті Києві на 4 квартал 2022 року 

та закласти до бюджету на наступний, 2023 фінансовий рік.  

2. Залучити Громадську раду при КМДА, зокрема -  Комітет з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту, внутрішньо переміщених осіб 

та учасників бойових дій Громадської ради при КМДА, до розробки 

остаточного варіанту змін Програми «Турбота. Назустріч киянам» в 

частині надання фінансової підтримки діючим громадським 

організаціям людей з інвалідністю, зареєстрованим як юридичні особи 

в місті Києві 

3. Звернутися до Постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту з пропозицією підтримати 

пропозицію Громадської ради щодо внесення змін до Програми 

«Турбота. Назустріч киянам» в частині надання фінансової підтримки 

діючим громадським організаціям людей з інвалідністю, 

зареєстрованим як юридичні особи в місті Києві. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1. Внести зміни до Програми «Турбота. Назустріч киянам» з метою: 

-  надання фінансової підтримки (оплата праці, господарські витрати) 

Відшкодування витрат на оренду приміщень, в яких ГОІ 

здійснюють свою статутну діяльність 

діючим міським громадським організаціям людей з інвалідністю, 

зареєстрованим як юридичні особи в місті Києві на 4 квартал 2022 року 

та закласти до бюджету на наступний, 2023 фінансовий рік.  

2. Залучити Громадську раду при КМДА, зокрема -  Комітет з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту, внутрішньо переміщених осіб 

та учасників бойових дій Громадської ради при КМДА, до розробки 

остаточного варіанту змін Програми «Турбота. Назустріч киянам» в 

частині надання фінансової підтримки діючим громадським 

організаціям людей з інвалідністю, зареєстрованим як юридичні особи 

в місті Києві 



3. Звернутися до Постійної комісії Київської міської ради з питань 

охорони здоров’я та соціального захисту з пропозицією підтримати 

пропозицію Громадської ради щодо внесення змін до Програми 

«Турбота. Назустріч киянам» в частині надання фінансової підтримки 

діючим громадським організаціям людей з інвалідністю, 

зареєстрованим як юридичні особи в місті Києві. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Четверте питання порядку денного: 

 «Про посилення відповідальності та контролю за розповсюдженням 

наркотичних речовин в місті Києві» 

 

Слухали: члена робочої групи з питання посилення відповідальності та 

контролю за обігом та розповсюдженням наркотичних речовин при 

Громадській раді КМДА Забранського А.В., який повідомив, що в жовтні 

2021 року на спільній нараді керівників правоохоронних та інших державних 

органів з питань протидії незаконному обігу зброї, боєприпасів та вибухових 

речовин, наркотичних засобів, психотропних речовин, їхніх аналогів або 

прекурсорів, а також торгівлі людьми Генеральним прокурором України 

Іриною Венедіктовою зазначено, що: «в Україні від 1 до 1,5 мільйона 

населення України споживають наркотики, при цьому щорічно кількість 

таких людей зростає на 8-10%, окрім того, кожного року наркотики 

стають причиною смерті близько тисячі людей. При цьому від наркоманії 

та пов’язаних із нею хвороб помирають близько 120 тисяч українців». 

Звертаємо увагу, що реальна статистика значно вища, та з початку 

повномасштабної війни в Україні з 24 лютого 2022 року наркотичний 

геноцид населення тільки набирає обертів та поширюється серед всіх верств 

населення і особливо серед найуразливішої: молоді та підлітків.  

Досліджуючи питання поширення та обігу наркотичних речовин наша 

Організація з’ясувала, що станом на 01.08.2022 року загальна кількість осіб, 

які проходять лікування із використанням препаратів замісної 

підтримувальної терапії на базі комунальних некомерційних закладів 

охорони здоров’я м. Києва, становить 2 512 осіб. Середнє добове дозування 

лікарських засобів в звітному періоді становило:  

• метадонугідрохлорид (таблетки) – 112,3 мг.;  

• метадонугідрохлорид (розчин) – 100 мг.;  

• бупренорфінугідрохлорид (таблетки сублінгвальні) – 9,5 мг.  

Крім того, 2 766 осіб отримували лікування із використанням препаратів 

замісної підтримувальної терапії на базі приватних закладів охорони здоров’я 

в м. Києві. Середнєдобове дозування лікарських засобів в звітньому періоді 

становило:  

• метадонугідрохлорид (таблетки) – 103 мг.;  

• метадонугідрохлорид (розчин) – не використовується;  



• бупренорфінугідрохлорид (таблетки сублінгвальні) – 12 мг (відповідь 

додано). 

 

Звертаємо увагу, що відповідно до Наказу Міністерства охорони 

здоров'я України  09.11.2020  № 2555 «Про затвердження стандартів 

медичної допомоги «Психічні та поведінкові розлади внаслідок вживання 

опіоїдів»: ПТАО - підтримувальна терапія агоністамиопіоїдів (синонім 

поняття "замісна підтримувальна терапія", що використовується в чинній 

нормативно-правовій базі)  

 

8. Рекомендована середня добова доза метадону під час стабілізації 

становить від 80 до 120 мг (але може бути вищою чи нижчою). Дозування 

метадону коригується на 5 - 10 мг за один раз, але не частіше одного разу на 

три дні. 

9. Дози вище 150 мг на день, як правило, пов'язані із незначною 

додатковою перевагою, але підвищують ризик побічних ефектів. Рішення 

щодо необхідності підвищення дози більше 150 мг приймається 

індивідуально стосовно кожного пацієнта. 

10. Рекомендована середня доза бупренорфіну становить 8 - 16 

мг/добу. Дозування бупренорфіну корегується на 2 - 8 мг за один раз. 

11. Лікування із використанням препаратів ПТАО відбувається за 

наступними режимами: 

1) щоденна видача препарату для його прийому під наглядом 

медичного персоналу; 

2) видача препарату для самостійного прийому в амбулаторних умовах. 

Рішення щодо видачі препаратів пацієнту для самостійного прийому 

приймається лікуючим лікарем з урахуванням критеріїв щодо видачі 

препаратів ПТАО для самостійного прийому, що затверджені відповідним 

наказом МОЗ України від 27.03.2012 року № 200 "Про затвердження 

Порядку проведення замісної підтримувальної терапії хворих з опіоїдною 

залежністю" та на основі балансу між ризиками та забезпеченням 

самостійності пацієнта. Оцінка таких ризиків здійснюється на основі 

аналізу факторів, визначених у додатку 14. 

Однак за даними наданими Державною службою України з лікарських 

засобів та контролю за наркотиками (Держлікслужба) тільки одним 

комунальним підприємством «Фармація» (код ЄДРПОУ 05415852) за 2020-

2021 роки була здійснена реалізація сотень тисяч упаковок наркотичних 

засобів у вигляді:  

- метадону-ЗН (таблетки по 5, 10, 25 мг по 10 таблеток у блістері № 

100 та № 25 – загальною кількістю 165 920,6 упаковок за 2021 рік); 

- метафіну ІС (таблетки по 5, 10, 25 мг по 10 таблеток у блістері № 10  

– загальною кількістю 82 169 упаковок за 2021 рік); 

- бупрену ІС (таблетки сублінгвальні по 0,0002, 0,0004, 0,0008 г по 10 

таблеток у блістері № 10 – загальною кількістю 5 447 упаковок за 

2021 рік);  

- бупренорфіну гідрохлориду (таблетки сублінгвальні по 0,0002, 

0,0004, 0,0008 г по 10 таблеток у блістері № 10 та 100 – загальною 

кількістю 67 522,25 упаковок за 2021 рік) 

- бупренорфіну гідрохлориду (розчин для ін’єкцій 0,3 мг/мл по 1 мл в 

ампулі №5 – загальною кількістю 1 236 упаковок за 2021 рік) 

з помітною динамікою зростання у 2021 році, в порівнянні з 2020 (лист 

додано).  



 

Також, Організацією зафіксовані випадки реалізації та збуту, 

наведеними в додатку «підприємствами» та «центрами», під прикриттям 

державної програми, наркотичних засобів, які мають різні назви, 

консистенції та дозування не тільки особам, які дійсно знаходяться на 

підтримувальній терапії, а і будь-кому, в тому числі і неповнолітнім 

підліткам по декілька рецептів на одну особу (фото рецептів з печатками 

додані). А саме, по рецепту 38 річного наркозалежного фактично було 

продане 14 річній дівчинці підлітку, наркотичну речовину у вигляді таблеток 

метадону. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Експерт Асоціації 

фахівців Романенко О.А., Калько Д.О., Скрипка С.М., Білінського Т.В., 

Павленко А.М., представник Київської міської військової адміністрації, 

полковник Островершко С.В. 

 

ВИРІШИЛИ:  

1.Доручити голові Громадської ради при при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошеї Г.Г. 

звернутися до правоохоронних органів з відповідними зверненнями щодо 

напрацьованих  робочою групою проблемних питань з проханням: 

- відреагувати на наведенні вище факти та здійснити законні дії з 

фіксації, реєстрації, припинення злочинних дій та притягнення до 

відповідальності осіб, які здійснюють незаконне розповсюдження 

наркотичних речовин під прикриттям виписування ліків особам які 

знаходяться  на підтримувальній терапії агоністамиопіоїдів; 

- надати інформацію, щодо заходів які вже були здійснені для протидії 

розповсюдження та обігу наркотичних засобів; 

- поінформувати, яким чином або у який спосіб здійснюється контроль 

легального обігу підконтрольних речовин. 

-  поінформувати, яка кількість подібних «закладів» вже була закрита та 

припинила свою злочинну діяльність та території міста Києва.  

-  поінформувати, яка кількість наркотичної сировини була вилучена в 

рамках протидії вчиненню злочинів у сфері обігу наркотиків. 

 

2. Робочій групі  Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) з питань посилення 

відповідальності та контролю за обігом і розповсюдженням наркотичних 

речовин провести відповідні організаційні заходи щодо обговорення та 

висвітлення зазначеної проблематики спільно з представниками законодавчої 

та виконавчої влади, із залученням представників правоохоронних органів 

для вжиття відповідних заходів реагування. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 



 

П’яте питання порядку денного: 

 «Про антикорупційну програму виконавчого органу Київської міської ради 

(Київської міської державної адміністрації)» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської міської 

ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошеї Г.Г.., який 

проінформував, що на виконання вимог статті 19 Закону України «Про 

запобігання корупції», Київська міська державна (військова) адміністрації 

повинні мати розроблену та затверджену Антикорупційну програму 2021-

2023рр. На офіційному порталі Київської міської влади розміщено проект 

відповідної програми на 2021-2023рр. Однак, вона так і не затверджена по 

сьогоднішній день. 

Метою Антикорупційної програми є визначення організаційних засад 

функціонування системи запобігання корупції у виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації), змісту та 

порядку застосування превентивних антикорупційних механізмів, усунення 

наслідків корупційних правопорушень, а також застосування додаткових 

заходів, спрямованих на оперативне, ефективне і дієве запобігання корупції у 

сферах діяльності виконавчого органу та районних в місті Києві державних 

адміністрацій.  

Антикорупційна програма на 2021-2023 рр. мала бути продовженням 

Антикорупційної програми на 2019-2020 роки, затвердженої розпорядженням 

КМДА від 20 травня 2019 року № 883 «Про затвердження Антикорупційної 

програми виконавчого органу Київської міської ради виконавчого органу 

Київської міської ради (Київської міської державної адміністрації) на 2019-

2020 роки». 

Нормативно-правовою базою для розроблення Антикорупційної 

програми є: 

Закон України «Про столицю України - місто-герой Київ»; 

Закон України «Про місцеве самоврядування в Україні»; 

Закон України «Про місцеві державні адміністрації»; 

Закон України «Про запобігання корупції»; 

Рішення Національного агентства з питань запобігання корупції від 02 

грудня 2016 року № 126 «Про затвердження Методології оцінювання 

корупційних ризиків у діяльності органів влади», зареєстроване в 

Міністерстві юстиції України 28 грудня 2016 року за № 1718/29848; Рішення 

НАЗК від 19 січня 2017 року № 31 «Про затвердження Методичних 

рекомендацій щодо підготовки антикорупційних програм органів влади»; 

рішення НАЗК від 08 грудня 2017 року № 1379 «Про затвердження Порядку 

підготовки, подання антикорупційних програм на погодження до 

Національного агентства з питань запобігання корупції та здійснення їх 

погодження», зареєстроване в Міністерстві юстиції України 22 січня 2018 

року за № 87/31539. 

 



В обговоренні питання взяли участь: Кривошея Г.Г., Калько Д.О., 

Павленко А.М., представник Київської міської військової адміністрації, 

полковник Островершко С.В. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Звернутися до Київського міського голови та голови Київської міської 

військової адміністрації з пропозицією якнайшвидше опрацювати нову 

редакцію Антикорупційної програми, залучивши до його обговорення  

Громадську раду при КМДА. 

2. У разі потреби, звернутись до Кабінету Міністрів України та НАЗК з 

метою контролю за дотриманням представниками Київської міської влади 

антикорупційного законодавства. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

 

Шосте питання порядку денного:  

 «Щодо надання не повної відповіді від Ритуальної служби СКП 

"Спецкомбінат ПКПО" на звернення Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

Кривошеї Г.Г. «щодо виконавців послуг, з якими укладені договори про 

надання  ритуальних послуг, станом на 14.09.2022р.»  

 

Слухали: Лазуренко М.О., яка повідомила, що на звернення Громадської 

ради при виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській 

державній адміністрації) «Щодо виконавців послуг, з якими укладені 

договори про надання  ритуальних послуг, станом на 14.09.2022р.» 

Ритуальною службою СКП "Спецкомбінат ПКПО" була надана відповідь з 

розбіжністю кількості укладених договорів з виконавцями послуг. 

  

Слухали: представника Ритуальної служби СКП "Спецкомбінат ПКПО" 

Курбет А.І., яка повідомила, що в наданій відповіді технічна помилка і 

насправді в 2022 році було укладено два договори з виконавцями послуг. 

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який запропонував створити робочу групу з 

представників Громадської ради - Лазуренко М.О., Шкулія Є. Аракеляна А. 

О. та представників Ритуальної служби СКП "Спецкомбінат ПКПО" і 

Департаменту житлово-комунальної інфраструктури виконавчого органу 

Київської міської ради (КМДА) для напрацювання пропозицій щодо 

розміщення інформації про суб'єктів господарювання, з якими заключено 

Договір про надання ритуальних послуг, та які працюють легально та 

відкрито.  

 

ВИРІШИЛИ:  

Створити робочу групу з представників Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації)- 



Лазуренко М.О., Шкулія Є. Аракеляна А. О. та представників Ритуальної 

служби СКП "Спецкомбінат ПКПО" і Департаменту житлово-комунальної 

інфраструктури виконавчого органу Київської міської ради (КМДА) для 

напрацювання пропозицій щодо розміщення інформації про суб'єктів 

господарювання, з якими заключено Договір про надання ритуальних послуг, 

та які працюють легально та відкрито.  

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Сьоме питання порядку денного:  

«Про результати виїзного засідання робочої групи Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) з приводу порушення вимог санітарного законодавства 

Державного закладу «Український спеціалізований диспансер радіаційного 

захисту населення МО3 України»» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який повідомив, що за результатами виїзної робочої групи від 04.11.2022 

року, з приводу порушення вимог санітарного та протипожежного 

законодавства на території ДЗ «Український спеціалізований диспансер 

радіаційного захисту населення МО3 України», що розташоване за адресою: 

м. Київ, Пуща-Водиця, вул. Мінська, 1-А за участю представників 

благоустрою Оболонського району м. Києва та Головного управління 

Держпродспоживслужби в м. Києві, в присутності голови Комісії з 

реорганізації даного Державного закладу, було встановлено та виявлено ряд 

наступних порушень. Зокрема зазначаємо наступне: 

1. На території закладу перебувають діти, які знаходяться в незадовільних 

умовах проживання. Порушена цілісніть покриття стелі, стін, підлоги в 

коридорах, кімнатах для дітей, медичних приміщеннях, туалетних та 

душових кімнатах, їдальні, роздавальні та підсобних приміщеннях, 

основних та допоміжних приміщеннях харчоблоку, тощо.  

2. Внаслідок російських обстрілів, на території закладу знаходяться 

напівзруйновані об’єкти, навколо яких не встановлено ніяких 

огороджень що безпосередньо загрожує життю та здоров’ю дітей, що 

гуляють поруч. Крім цього, адміністрації закладу не відомо, чи 

проводилось обстеження території на предмет виявлення 

вибухонебезпечних предметів. 

3. Приміщення укриття знаходиться також в жахливому санітарно-

технічному стані (суттєво пошкоджено покриття стін та стелі), взагалі 

не має облаштованої кімнати для перебування дітей (відсутність питної 

та технічної води, медичних аптечок, харчових продуктів, санвузлів, 

антисептиків і т.п.). 



Окреме застереження у членів робочої групи викликали наявні порушення 

норм протипожежної безпеки, зокрема: наявна оголена проводка, що 

перебуває під напругою та вільний доступ дітей до електрощитових; 

відсутності засобів пожежогасіння, вільного доступу дітей до аварійних 

об’єктів та матеріалів; утримання приміщень в аварійному та 

напівзруйнованому стані та інші порушення норм та правил. 

Такі порушення безпосередньо загрожують життю та здоров’ю дітей та 

персоналу закладу та потребують негайного їх усунення. 

 

ВИРІШИЛИ: 

1. Звернутися до Головного управління ДСНС в місті Києві – негайно, 

спільно з представником Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації), провести перевірку 

території та приміщень ДЗ «Український спеціалізований диспансер 

радіаційного захисту населення МО3 України» на предмет дотримання норм 

та правил протипожежного законодавства України. 

2. Звернутись до голови комісії з реорганізації ДЗ «Український 

спеціалізований диспансер радіаційного захисту населення МО3 України» 

Сергія Шума з вимогою вжити відповідних заходів щодо усунення виявлених 

представниками благоустрою та Держспоживслужби порушень санітарно-

епідеміологічних та протипожежних правил. 

3. У разі необхідності, звернутися до відповідних органів державної влади, з 

метою оперативного реагування на виявлені на території Державного закладу 

«Український спеціалізований диспансер радіаційного захисту населення 

МО3 України» порушення діючого законодавства України. 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Восьме питання порядку денного: 

 «Про звернення до Київської міської влади щодо звіту про технічний стан 

захисних споруд цивільного захисту населення в місті Києві» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації)., який нагадав, що 

Громадська рада при виконавчому органі Київської міської ради (Київській 

міській державній адміністрації)ще до повномасштабного вторгнення 

наголошувала на необхідності приведення до належного технічного стану 

захисних споруд цивільного захисту населення в місті Києві. Він також 

повідомив, що за наявною інформацією відомо про значні виділені кошти на 

їх облаштування. Кривошея Г.Г. запропонував звернутись до Київського 

міського голови та до начальника КМВА з проханням надати фінансовий та 

технічний звіт стосовно облаштування захисних споруд цивільного захисту 

населення в місті Києві, які знаходяться в закладах освіти, медицини та 

житлового-господарства в період з 2014 року - по т.ч. та надати інформацію 



чи пристосовані такі споруди для знаходження в них людей з особливими 

потребами.  

 

ВИРІШИЛИ:  

Звернутись до Київського міського голови та до начальника КМВА з 

проханням надати фінансовий та технічний звіт стосовно облаштування 

захисних споруд цивільного захисту населення в місті Києві, які знаходяться 

в закладах освіти, медицини та житлового-господарства в період з 2014 року 

- по т.ч. та надати інформацію чи пристосовані такі споруди для знаходження 

в них людей з особливими потребами.  

 

Пункт 9.1 дев’ятого питання порядку денного: 

 «Про розгляд звернення народного депутата України Мар’яни Безуглої щодо 

збереження озелененої території на вулиці Героїв Дніпра, 37А» 

 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації)., який повідомив, 

що до Громадської ради при виконавчому органі Київської міської ради 

(Київській міській державній адміністрації) надійшло звернення народного 

депутата України Мар’яни Безуглої щодо збереження озелененої території на 

вулиці Героїв Дніпра, 37А, в своєму зверненні народний депутат повідомляє 

про наявність проєкту рішення Київської міської ради від 10.11.2022 

№08/231-1524/ПР «Про передачу ТОВАРИСТВУ 3 ОБМЕЖЕНОЮ 

ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ЕЛІТПРОФІТС» земельної ділянки в оренду для 

реконструкції та обслуговування нежитлового будинку на вул. Героїв Дніпра, 

37А в Оболонському районі міста Києва», згідно з яким пропонується внести 

зміни до рішення Київської міської ради від 08 липня 2021 року №1583/1624 

«Про затвердження показників розвитку зеленої зони м. Києва до 2022 року 

та концепції формування зелених насаджень в центральній частині міста, 

виключивши з таблиці 2 «Озеленені території загального користування м. 

Києва, що відповідають типологічним ознакам та планувальним вимогам» 

частину земельної ділянки площею 0,3189 га в Оболонському районі м. 

Києва (ст. м. «Героїв Дніпра»), а також затвердити проект землеустрою та 

передати частину озелененої території загального користування з усіма 

ознаками скверу для реконструкції та обслуговування нежитлового будинку 

на вул. Героїв Дніпра, 37А в Оболонському районі міста Києва. 

Кривошея Г.Г. повідомив, що ця ініціатива не підтримується територіальною 

громадою міста Києва та мешканцями Оболонського району та наголосив що 

наразі є гостра необхідність в Оболонському району не зменшувати території 

зелених насаджень, зокрема скверів, парків та озеленених територій 

загального користування, а збільшувати їх. 

Крім того, є інформація, що саме на ремонт озелененої території 

загального користування по вулиці Героїв Дніпра, яка має всі ознаки скверу 

(згідно з рішенням Київської міської ради від 08 липня 2021 року № 

1583/1624 «Про затвердження показників розвитку зеленої зони м. Києва до 

2022 року та концепції формування зелених насаджень в центральній частині 



міста») і знаходиться частково в межах земельної ділянки з кадастровим 

номером 8000000000:78:041:0009, були виділені бюджетні кошти в рамках 

Громадського бюджету. 

Також, в зверненні наголошується, що є гостра необхідність включення 

до Програми економічного і соціального розвитку м. Києва на 2023 рік 

фінансування розвитку і утримання вказаної вище озелененої території 

загального користування (скверу в межах вулиці на Героїв Дніпра, 37 в 

Оболонському районі міста Києва) та прилеглої території біля кінцевої 

зупинки і поворотного кільця трамваю. 

 

В обговоренні питання взяли участь: Булах В.В., Калько Д.О., Слесаренко 

Є.І.,  

 

Слухали: Кривошею Г.Г., який запропонував підтримати наступні 

пропозиції: 

1. Доручити голові Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошеї Г.Г. 

приймати участь у засіданнях профільних комісій Київської міської 

ради під час розгляду проєкту рішення Київської міської ради від 

10.11.2022 №08/231-1524/ПР «Про передачу ТОВАРИСТВУ 3 

ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ЕЛІТПРОФІТС» земельної 

ділянки в оренду для реконструкції та обслуговування нежитлового 

будинку на вул. Героїв Дніпра, 37А в Оболонському районі міста 

Києва» 

2. Звернутись до постійної комісії Київської міської ради з питань 

бюджету та соціально-економічного розвитку з проханням включити 

до Програми економічного і соціального розвитку м. Києва на 2023 рік 

фінансування розвитку і утримання вказаної вище озелененої території 

загального користування (скверу в межах вулиці на Героїв Дніпра, 37 в 

Оболонському районі міста Києва) та прилеглої території біля кінцевої 

зупинки і поворотного кільця трамваю. 

3. Звернутись до Київського міського голови та до начальника КМВА з 

проханням забезпечити відкликання проєкту рішення  Київської 

міської ради від 10.11.2022 №08/231-1524/ПР «Про передачу 

ТОВАРИСТВУ 3 ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«ЕЛІТПРОФІТС» земельної ділянки в оренду для реконструкції та 

обслуговування нежитлового будинку на вул. Героїв Дніпра, 37А в 

Оболонському районі міста Києва» 

 

ВИРІШИЛИ:  

 

1. Доручити голові Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошеї Г.Г. 

приймати участь у засіданнях профільних комісій Київської міської 

ради під час розгляду проєкту рішення Київської міської ради від 

10.11.2022 №08/231-1524/ПР «Про передачу ТОВАРИСТВУ 3 



ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ «ЕЛІТПРОФІТС» земельної 

ділянки в оренду для реконструкції та обслуговування нежитлового 

будинку на вул. Героїв Дніпра, 37А в Оболонському районі міста 

Києва» 

2. Звернутись до постійної комісії Київської міської ради з питань 

бюджету та соціально-економічного розвитку з проханням включити 

до Програми економічного і соціального розвитку м. Києва на 2023 рік 

фінансування розвитку і утримання вказаної вище озелененої території 

загального користування (скверу в межах вулиці на Героїв Дніпра, 37 в 

Оболонському районі міста Києва) та прилеглої території біля кінцевої 

зупинки і поворотного кільця трамваю. 

3. Звернутись до Київського міського голови та до начальника КМВА з 

проханням забезпечити відкликання проєкту рішення  Київської 

міської ради від 10.11.2022 №08/231-1524/ПР «Про передачу 

ТОВАРИСТВУ 3 ОБМЕЖЕНОЮ ВІДПОВІДАЛЬНІСТЮ 

«ЕЛІТПРОФІТС» земельної ділянки в оренду для реконструкції та 

обслуговування нежитлового будинку на вул. Героїв Дніпра, 37А в 

Оболонському районі міста Києва» 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 9.2 дев’ятого питання порядку денного: 

 «Про зловживання владними повноваженнями відповідальними посадовими 

особами Департаменту земельних ресурсів виконавчого органу Київської 

міської ради (КМДА), які полягають у неоднаковому застосуванні норм 

закону по відношенню до адвоката Калька Дмитра Олексійовича» 

 

Слухали: Калько Д.О., який повідомив про зловживання владними 

повноваженнями відповідальними посадовими особами Департаменту 

земельних ресурсів виконавчого органу Київської міської ради (КМДА), які 

полягають у неоднаковому застосуванні норм закону по відношенню до 

адвоката Калька Дмитра Олексійовича, що спричинило:  

 

– невизнання Калька Д.О. адвокатом; 

–  систематичне повернення заяв-клопотань юридичної особи, 

представником якої був адвокат Калька Д.О., щодо отримання 

рішення Київської міської ради про отримання земельної ділянки в 

оренду; 

–  завдання збитків адвокату Кальку Д.О. у розмірі 50000,00 грн. 

(п’ятдесят тисяч гривень 00 коп.)  

 

 



ВИРІШИЛИ:  

Довести до Київського міського голови та до начальника КМВА інформацію 

Калька Д.О. та з урахуванням зазначеного поставити питання щодо 

проведення перевірки дій Пелих В.М. за фактом неналежної організації 

роботи Департаменту земельних ресурсів виконавчого органу Київради 

(КМДА). 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

Пункт 9.3 дев’ятого питання порядку денного: 

 «Про забезпечення гарантій пільгового проїзду в міському й приміському 

транспорті міста Києва, в тому числі – маршрутках та забезпечення 

відвідування пільговими категоріями муніципальних закладів культури» 

 

Слухали: Петровського В.Б., який наголосив на необхідності дотримання 

норм чинного законодавства України, зокрема, Закону України  «Про основи 

соціальної захищеності людей з інвалідністю в Україні» щодо безкоштовного 

користування пільговими категоріями населення міста Києва міським і 

приміським видами транспорту (стаття 38-1) та відвідування закладів 

культури (стаття 34) та запропонував з листами до профільних структурних 

підрозділів КМДА з проханням забезпечити дотримання норм чинного 

законодавства. 

ВИРІШИЛИ:  

- Громадська рада наголошує на необхідності дотримання норм 

чинного законодавства України, зокрема – ЗУ «Про основи 

соціальної захищеності людей з інвалідністю в Україні», щодо 

безкоштовного користування пільговими категоріями населення 

міста Києва міським і приміським видами транспорту (стаття 38-1) 

та відвідування закладів культури (стаття 34) і звертається з листами 

до профільних одиниць КМДА з проханням забезпечити дотримання 

норм чинного законодавства.  

- В разі відсутності належної реакції готує звернення до Постійної 

комісії Київради з питань охорони здоров’я та соціальної політики з 

приводу прийняття пакету необхідних рішень для забезпечення 

означених норм законодавства.  

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

Пункт 9.4 дев’ятого питання порядку денного: «Про розгляд звернення ГО 

«ДІМ» відносно законності і доцільності забудови, та нецільового 

використання земельної ділянки, яка знаходиться за адресою: вул. 

Олегівська, 36» 



Слухали: Лисенко О.П., який повідомив, що до Громадської ради при 

виконавчому органі Київської міської ради (Київській міській державній 

адміністрації) звернулась громадська організація «ДІМ»(звернення ГО 

«ДІМ» додається). Відповідно до положень розпорядження КМДА №979 від 

17.05.2002р., «Про внесення змін та доповнень до рішення Виконкому 

Київської міської Ради народних депутатів від 16.07.79 № 920 «Про 

уточнення меж історико-культурних заповідників і зон охорони пам'яток 

історії культури в м. Києві»: п. 5.1. на території історико-культурних 

заповідників забороняється будь-яке будівництво, не пов'язане з прокладкою 

інженерних мереж, необхідних для заповідників, впорядкуванням території, 

відтворенням і реставрацією пам'яток історії та культури. п.5.2. Всі 

будівельні, реставраційні, земляні та інші роботи у межах історико-

культурних заповідників здійснюються відповідно до чинного законодавства 

на основі проекту, в кожному конкретному випадку погодженому з 

управлінням охорони пам'яток історії, культури та історичного середовища 

та Головним управлінням містобудування і архітектури (крім пам'яток історії 

та культури) та обговореному за участю громадськості, в тому числі 

Українського товариства охорони пам'яток історії та культури. п.6. У межах 

охоронних зон, зон регулювання забудови та зон охоронюваного природного 

ландшафту відповідно до законодавства забороняється проведення земляних, 

будівельних робіт без дозволу управління охорони пам'яток історії, культури 

та історичного середовища. 

На даний час за вищевказаною адресою ТОВ «АДАМАНС» всупереч 

наданих дозвільних документів нехтуючи містобудівельними умовами та 

обмеженнями, без проведення громадських слухань, замість реконструкції 

історичної будівлі здійснило її знесення, що завдало значної шкоди 

культурній спадщині територіальної громади м. Києва. 

У зв’язку з вищенаведеним, з метою забезпечення прав територіальної 

громади м. Києва, а також з метою забезпечення охорони культурної 

спадщини міста Києва, та недопущення нецільового використання земельної 

ділянки комунальної власності, враховуючи актуальність та важливість 

порушеного питання, громадська організація «ДІМ» просить вжити всіх 

необхідних організаційно-правових заходів щодо недопущення нецільового 

використання земельної ділянки (кадастровий номер 

8000000000:91:099:0001), площею 0,5743 га, яка знаходиться за адресою: вул. 

Олегівська, 36, шляхом ініціювання припинення договору оренди даної 

земельної ділянки з ТОВ «АДАМАНС», та винести розгляд цього питання на 

найближче засідання Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації). 



ВИРІШИЛИ:  

Детально розглянути обставини та події вказані в  зверненні ГО «ДІМ» 

на найближчому засіданні Комітету з питань розвитку підприємництва, 

комунальної власності, торгівлі, житлово-комунальної інфраструктури та 

інформаційних-комунікаційних технологій, за участі Комітету з питань 

культури, міжнародних зв'язків та туризму та  Комітету з питань земельних 

ресурсів, містобудування, архітектури та будівництва, з запрошенням 

відповідальних представників профільних Департаментів КМДА та 

правоохоронних органів і КМВА. Відповідальний голова Комітету з питань 

розвитку підприємництва, комунальної власності, торгівлі, житлово-

комунальної інфраструктури та інформаційних-комунікаційних технологій 

Лисенко О.П. 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

Пункт 9.5 дев’ятого питання порядку денного: 

 «Про проект Закону України про правовий режим майна загальносоюзних 

громадських об'єднань (організацій) колишнього Союзу РСР» 

 

Слухали: Лисенко О.П., який повідомив, що проект Закону України про 

правовий режим майна загальносоюзних громадських об'єднань (організацій) 

колишнього Союзу РСР» розроблено з метою встановлення правових засад 

визначення суб'єктів права власності на розташоване на території України 

майно, яке станом на 24.08.1991 перебувало у віданні, володінні та/або 

користуванні загальносоюзних громадських об'єднань (організацій) 

колишнього Союзу РСР. Виходячи з тексту та суті Законопроекту виникають 

обґрунтовані побоювання про недостатню визначеність суб’єктності 

фігурантів яких стосуються норми даного Закону. Є перестороги що це може 

стати приводом рейдерських атак на майно всіх добровільних громадських  

об’єднань (УТМР, Товариство Червоного Хреста, УТОС, УТОГ, 

Укркоопспілка та інших), та навіть не зважаючи на відсутність статусу 

загальносоюзних, час та історію їх створення, що призведе до маси судових 

позовів та перевантаження судової системи України. В Пояснювальній 

записці до Законопроекту є відверто хибне твердження про формування 

майна таких організацій. Майно організацій насправді формувалось за 

рахунок внесків їх членів. Членами подібних організацій на території міста 

Київ були кияни, тобто майно таких організацій у Києві формувалось за 

рахунок  членів територіальної громади, в зв’язку з чим виникає слушне 

запитання, чому запропонованим Законом розглядається тільки передача 

майна в державну власність, і жодним чином не в комунальну, ба більше в 

Прикінцевих положеннях Закону йдеться про здійснення заходів щодо 

витребування в судовому порядку майна загальносоюзних громадських 

об’єднань (організацій) колишнього Союзу РСР, яке згідно з частиною 



другою статті 2 Закону України “Про правовий режим майна 

загальносоюзних громадських об’єднань (організацій) колишнього Союзу 

РСР” є державною власністю і перебуває у володінні та/або користуванні у 

будь-яких осіб, а також територіальних громад;” 

ВИРІШИЛИ:  

1. Комітету з питань розвитку підприємництва, комунальної власності, 

торгівлі, житлово-комунальної інфраструктури та інформаційних-

комунікаційних технологій Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації) 

зробити глибокий аналіз положень та наслідків прийняття такого проект 

Закону України про правовий режим майна загальносоюзних 

громадських об'єднань (організацій) колишнього Союзу РСР» зокрема 

для інститутів громадянського суспільства Києва.  

2. За результатами розгляду звернутись до Президента України, Верховної 

Ради України та Кабінету Міністрів України стосовно необхідності 

широкого громадського обговорення і обовязкового проведення 

громадської антикорупційної, громадської антидискримінаційної та 

громадської гендерно-правової експертизи для таких резонансних 

рішень. 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

Слухали: голову Громадської ради при виконавчому органі Київської 

міської ради (Київській міській державній адміністрації) Кривошею Г.Г., 

який запропонував закрити засідання Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

ВИРІШИЛИ:  

Закрити засідання Громадської ради Громадської ради при виконавчому 

органі Київської міської ради (Київській міській державній адміністрації). 

 

Голосували: «за» - одноголосно, «проти» -0, «утримались» - 0 

Рішення прийнято. 

 

 

Голова 

Громадської ради                                                                    Геннадій  Кривошея 

 

 

 

 

Секретар 

Громадської ради                                                                   Євгеній Слесаренко 


